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روزنامه

سخنگوی صنعت آب:

ورودی آب از افغانستان به ایران 
صفر است

یک مسئول وزارت صمت:

گفت وگو  در  بزرگ زاده  عیسی 
درباره  ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  با 
حقابه  تخصیص  وضعیت  آخرین 
افغانستان  سوی  از  هیرمند  از  ایران 
اظهار داشت: متاسفانه تاکنون حقابه 
ایران و مردم سیستان و بلوچستان از 
هیرمند داده نشده و پارسال هم آبی 
که رهاسازی شد وارد شوره زارها و 

گودزره در خاک افغانستان شد. 
کانال های  از  ما  اکنون  افزود:  وی 
وزارت  همکاری  با  و  دیپلماتیک 
هستیم  مُصِر  و  پیگیر  خارجه  امور 

که این حقابه را دریافت کنیم.
بزرگ زاده یادآور شد: در سال آبی 
جاری ورود آب به ایران از هیرمند 

صفر بوده است.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

وزیر آموزش و پرورش:

مردمازدولتدرفهممسئلهامنیتآموزشوپرورشپیشیگرفتهاند

امنیت  مسئله  فهم  در  دولت  از  مردم  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
آموزش و پرورش پیشی گرفته اند. هرچقدر در سن پایین هزینه کنیم، 
یعنی بیشتر هزینه روی ۸ سال اول زندگی باشد، حتماً در سال های جوانی 

و میان سالی، مردم آسودتری هستیم.
به گزارش ایلنا از مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش و 
پرورش؛ »رضامراد صحرایی« در آیین اختتامیه دومین دوره رویداد ملی 
ستاپ که در مرکز همایش های بین المللی صداوسیما برگزار شد، درباره 
معلمان تاثیرگذار در زندگی خود اظهار کرد: معلمان زیادی در زندگی 
هر فردی تاثیرگذار هستند. من در بین معلمان خودم، معلم کلاس اول 
ابتدایی خود را به نام آقای مسجدی خوب به یاد دارم. ایشان دو ویژگی 

خاص داشتند. یکی اینکه شیک پوش بودند و هم اینکه سخت گیر. 
وی همچنین در پاسخ به سؤال مجری برنامه درخصوص اینکه اگر آقای 
وزیر معلمی کنند و بخواهند تدریس کنند، دوست دارند چه درسی را 
تدریس کنند؟ افزود: من فارغ التحصیل دانشسرا هستم. من دوست دارم 
افراد  اندیشه  تاریخ، چشم، گوش و  تاریخ را تدریس کنم. من معتقدم 

را باز می کند. 
در گذشته  اگر  متحول شده،  یادگیری  و  یاددهی  فرایند  اصل  وقتی 

بمانیم محکوم به شکست هستیم
وی در ادامه این رویداد با اشاره به ابزارهای قدیمی و نوین آموزشی 
می کنند،  فعالیت  آموزشی  نوین  فضاهای  در  که  کسب وکارهایی  و 
گفت: اتفاقی که در دنیای معاصر افتاده، این است که مفهوم یاددهی و 
یادگیری متحول شده است. البته دامنه و گستره این تحول در همه جا 
یکسان نیست. وقتی اصل فرایند یاددهی و یادگیری متحول شده، اگر 
در گذشته بمانیم محکوم به شکست هستیم. ما با دانش آموزانی مواجهیم 
که زیست بوم متفاوتی دارند، نظام و ابزار یادگیری متفاوتی دارند. امروز 
یک خلأ بزرگ، به نام خلأ ارتباطی و ادراکی بین معلمان و محصلان 
وجود دارد. عموم معلمان ما سنتی آموزش دیده اند، معلمان ما در نظامی 
تربیت شده اند که معلمان روبه روی آن ها »کنترل کننده« بوده است در 

حالی که امروز باید نقش »تسهیل گر« را ایفا کند. 
مسئله و راه حل ما در دست معلم است

صحرایی ادامه داد: امروز در دنیایی هستیم که اگر معلم آموزش دهنده 
کهنه  و  تکراری  که  معلمی  اما  می گیرند.  را  معلم  جای  ابزارها  باشد، 
نمی شود، معلمی است که به جای آموزگاری، پروردگاری می کند. معلم 
جایگزین ناپذیر کسی است که تربیت کننده باشد. ابزارهای نوین بسیار 

مهم هستند و من معتقدم مسئله و راه حل ما در دست معلم است. تمام این 
چیزهای خوب باید در دست یک معلم خوب باشند تا مؤثر باشند؛ در 
غیر این صورت فقط ابزاری هستند برای انتقال دانش. همه این ها ابزار 
کمک آموزشی هستند و معلمی می تواند خوب از این ها استفاده کند که 

خود از آن ها استفاده کرده باشد. 
وزیر آموزش و پرورش در پاسخ به این سؤال که در چه حوزه هایی، 
آموزش و پرورش امروز نیاز به محصولات خلاقانه، فناورانه و نوآورانه 
دارد گفت: در همه حوزه های مرتبط با تعلیم و تربیت نیاز وجود دارد. 

در جاهای مختلف این نیاز متفاوت است. 
»به  که  می کنیم  دعوت  مهم  گزاره  یک  به  را  کشور  مسئولان  همه 

مدرسه برگردید« 
کشورمان  در  اتفاق  یک  باید  کرد:  تصریح  پرورش  و  آموزش  وزیر 
اول  اولویت  اگر  پرورش  و  است که آموزش  این  اتفاق  و آن  بیافتد 
کشور شود ما در آینده شکوهمند و شکوفا خواهیم شد. این مسئله است. 
این عرصه خدمتی گذاشتیم که عرصه  پای در  از روز نخستی که  لذا 
بسیار سخت و پرچالشی است، مسئله ما این بوده که بگوییم اول آموزش 
و پرورش و در سطوح بالا باید این را تبیین کنیم. اگر »اول« آموزش 
هستند.  اثرگذاری  اتفاقات  آینده،  اتفاقات  وقت  آن  شود،  پرورش  و 
بانشاط و پاسخگو و پویا  اقتصاد پویا می خواهیم، اگر فرهنگ  ما اگر 
می خواهیم، اگر جامعه سالم، مشارکت پذیر و مشارکت جو می خواهیم و 
اگر سیاست ورزی درست و مبتنی بر عرق ملی و مذهبی می خواهیم، بذر 
این ها همه در مدرسه کاشته می شود. باید همه مسئولان کشور را به این 
گزاره مهم دعوت کنیم و آن هم این است که »به مدرسه برگردید«. 

حسن کریمی سنجری، مدیر طرح خودروهای برقی وزارت صمت در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا درباره مبادی واردات خودروهای برقی گفت 
و توضیح داد: همه خودروهای برقی از چین وارد می شود اما گروهی از 
این خودروها در  مجموعه خودروهای اروپایی قرار دارد البته اینها هم 
از 20 هزار  قیمت شماری  نمی شوند و  جزء خودروی لوکس محسوب 

یورو تجاوز نمی کند.
وی افزود: خودروهای برقی اروپایی که به ایران وارد می شود در چین 

تولید می شود اما با برندهای اروپایی از قبیل فولکس واگن، اشکودا، داچیا 
و تولید آنها در چین تحت لایسنس این شرکت ها انجام می شود و به دلیل 
تحریم بودن ایران از مبادی غیر از کشورهای اروپایی به ایران می آیند.  
وی ادامه داد: دولت ها و شرکت های خودروساز از چالش های خودروهای 
برقی می ترسیدند چالش هایی مانند باتری، تأمین برق، ایستگاه های شارژ 
در حالی که این چالش ها در دنیا حل شده و دنیا از خودروهای هیبریدی 

عبور کرده است.

بیش  انتخابات  در  ایرنا،  گزارش  به 
تا  کردند  شرکت  نفر  میلیون   2۵ از 
ثبت  به  درصد   ۴۱ معادل  مشارکتی 

برسد.
با پایان زمان رأی گیری و البته به جز 
در  رقابت ها  آن ها  در  که  حوزه هایی 
دور دوم ادامه خواهد یافت، در کنار 
منتخبان ششمین دوره مجلس خبرگان 
رهبری، بهارستان صاحبان کرسی های 
افرادی  شناخت؛  خواهد  را  خود  سبز 
چهارم  و  هشتاد  اصل  اساس  بر  که 
ملت  تمام  برابر  در  اساسی  قانون 
مسائل  همه  در  دارند  حق  و  مسئولند 
اظهارنظر  کشور  خارجی  و  داخلی 

کنند.
سیاسی  فعال  نژادبهرام  زهرا 
اصلاح طلب ضمن اشاره به لزوم تلاش 
مجلس برای استیفای حق قانونگذاری 
نمایندگان  که  است  معتقد  نهاد  این 
ملی  نگاه  به مجلس  از ورود  بعد  باید 
داشته باشند و اولویتشان رفع مشکلات 
اقتصادی مانند بیکاری فارغ التحصیلان 

دانشگاهی باشد.
وظیفه  و  »نمایندگان  پرونده  در 
با »زهرا  ایرنا  نمایندگی«، پژوهشگر 
نژادبهرام« فعال سیاسی اصلاح طلب و 
اسلامی  شورای  دوره  پنجمین  عضو 
شهر تهران گفت وگویی داشته که در 

ادامه شرح آن را می خوانید:
قول  آوردن  رأی  برای  نمی شود 

ساخت جاده و فرودگاه داد
چه  مجلس،  نمایندگان  دغدغه های 
که  مردمی  دغدغه های  با  میزان 
وکالتشان را برعهده گرفته اند تناسب 

دارد؟
که  معتقدند  مجلس  نمایندگان  غالب 
نماینده طیف خاصی از مردم هستند؛ 
این در حالی است که آنها ۸۵ میلیون 
جمعیت را باید ببینند. نمایندگان وقتی 
وارد مجلس می شوند تنها نماینده شهر 
ملی  نماینده  نیستند،  خود  روستای  یا 
برای  ملی  تصمیم گیری  باید  هستند. 
منافع  بگیرد.  صورت  کشور  مصالح 
دارد،  اولویت  محلی  منافع  بر  ملی 
معرض  در  ندارند  کار  این  توان  اگر 

رأی گیری قرار نگیرند.
نمی توان قول ساخت جاده یا فرودگاه 
داد.  رأی  آوردن  دست  به  برای  را 
سطح  در  بگیرند  یاد  باید  نمایندگان 
یک  ویژگی  نخستین  بیندیشند.  ملی 
ویژگی  که  است  این  خوب  نماینده 
ملی داشته باشد. دوم اینکه پاسخگوی 
مردم  نماینده  باشد.  جامعه  نیازهای 

منافع  به  توجه  با  است  این  وظیفه اش 
باشد.  مردم  نیازهای  پاسخگوی  ملی 
زندگی  هزینه های  به  معترض  مردم 
و  معترضند  اقتصادی  وضعیت  به  و 
بیکاری.  مانند  مسائلی  به  طور  همین 
مشکل یک طرح  این  برای حل  باید 
درست و یک رویکرد مشخص داشته 
کم توان  جاهایی  اگر  دولت  باشند. 
کمک  باید  مجلس  نمایندگان  است 
کنند و نمایندگان هم باید از ظرفیت 

کارشناس ها استفاده کنند.
در حال حاضر و براساس آمار نزدیک 
دکتری  فارغ التحصیل  هزار  پنج  به 
کردن  تربیت  دکتری  هستند.  بیکار 
هزینه  کلی  و  نیست  کسی  هر  کار 
مرتبه  این  به  فرد  اینکه  برای  شده 
هزار   ۵ جامعه ای  می شود  مگر  برسد. 
دکتر تربیت کند اما امکان جذب آنها 
را نداشته باشد؟ پس این چه نمایندگی 
است؟ این چه قانونی است؟ این چه 
مجلس  نمایندگان  است؟  نظارتی 
چرا  کنند.  را حل  مشکلات  این  باید 
کار  بازار  وارد  نباید  فارغ التحصیلان 
که  است  خراب  آموزش  یا  شوند؛ 
ما  یا  شوند  کار  بازار  وارد  نمی توانند 
نداریم.  نخبه  نیروی  از  استفاده  توان 
دارد  کاری  چه  نخبگان  ملی  سازمان 
انجام می دهد؟ وزارت علوم و وزارت 
کار چه کار می کنند؟ وزارت صنعت 
باید  را  اینها  می کند؟  کار  چه  دارد 

نماینده نظارت کند.
مسئله  برای  نمایندگان  پرسید  باید 
همه  این  کردند؟  چیکار  فیلترینگ 
آدم داشتند از این راه نان می خوردند؛ 
مجازی  فضای  در  شغل  میلیون  ده 
توجه  مهم  این  به  باید  داشت.  وجود 
کرد که چطور می شود معیشت مردم 
انجام  باید  اقداماتی  بهتر کرد؟ چه  را 
با  شود؟  حل  بیکاری  معضل  که  داد 
ارائه طرح ها مناسب این مسائل را باید 
حل کرد. نماینده باید در این عرصه ها 
و  جناحی  دعواهای  نه  بردارد  گام 
این  دنبال  اینکه  نه  انجام دهد  سیاسی 
باشد که لایحه مصوب کند تا جرم ها 

را بیشتر کند.

نژادبهرام: 

نمایندگان به فکر پنج هزار 
دکترای بیکار باشند

مدیریت و منابع استانداری فارس:

نهمین اجلاس استانی نماز 
برگزار می شود

منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
نهمین  گفت:  فارس  استانداری 
نماز  عنوان  با  نماز  استانی  اجلاس 
مدرسه،  نقش  بر  تمرکز  با  نو  نسل 
برگزار  شیراز  در  دانشگاه  و  مسجد 

می شود.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از 
در  نعمتی  محسن  فارس،  استانداری 
برگزاری  هماهنگی  جلسه  سومین 
تصریح  نماز،  استانی  اجلاس  نهمین 
با  نماز  استانی  اجلاس  نهمین  کرد: 
متولی  دستگاه های  تمامی  همکاری 
آموزشی  مرکز  سعدی  سالن  در 
فرهنگی آموزش و پرورش برگزار 
رویکرد  به  توجه  با  و  شد  خواهد 
و  پرورش  و  آموزش  اجلاس،  این 
در  بیشتری  نقش  فرهنگیان  دانشگاه 
خواهند  ایفا  رویداد  این  برگزاری 

کرد.
مهم  و  حکیمانه  سخنان  افزود:  وی 
در  و  سال  هر  رهبری  معظم  مقام 
اجلاس های سراسری نماز از اهمیت 
نشان دهنده  که  برخوردارند  ویژه ای 
نماز  در حوزه  ایشان  فکری  منظومه 
است؛ امسال نیز با توجه به رویکرد 
آقا  حضرت  پیام  به  باید  اجلاس 
و  دانشگاه  در  نماز  درخصوص 
بیشتری  توجه  پرورش  و  آموزش 

کنیم.
نماز  استانی  اجلاس  نهمین  دبیر 
اجلاس  پیش نیاز  شد:  یادآور  فارس 
اجلاس های  برگزاری  نماز،  استانی 

در  حمدالله  به  که  است  شهرستانی 
شهرستان های  اکثر  در   ۱۴02 سال 
استان فارس با شکوه و کیفیت بسیار 

خوبی برگزار شد.
منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
به  اشاره  ضمن  فارس  استانداری 
اهمیت بعد رسانه و انعکاس اخبار و 
فعالیت های انجام شده در حوزه توسعه 
و ترویج فرهنگ غنی و نورانی نماز 
از جنگ  روزها صحبت  این  گفت: 
شناختی وجود دارد، سرمایه ما نماز 
و معارف اهل بیت )ع( است؛ لذا باید 
رسانه  بستر  در  فعالیت ها  گونه  این 
انعکاس مؤثر و مداوم داشته باشند تا 
تاثیرات آن را در فضای جامعه و در 

بین جوانان مشاهده کنیم.
و  تصمیمات  جلسه  این  در 
منظور  به  نهایی  هماهنگی های 
برگزاری مطلوب نهمین اجلاس نماز 
استانی، دعوت از سخنرانان کشوری 
و  تبلیغات  فضاسازی،  استانی،  و 
انعکاس رسانه ای و تقدیر و تجلیل از 
فعالین و خادمین نماز، معرفی مدیران 
و دستگاه های برتر به لحاظ عملکرد 
سال ۱۴02 در حوزه نماز، اتخاذ شد.

معاون شهردار شیراز خبر داد؛

گردهمایی فعالان نجوم آماتوری ایران 
در شیراز

شهردار  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
نجوم  فعالان  گردهمایی  از  شیراز 
نشست  برگزاری  و  ایران  آماتوری 
تخصصی »نجوم و مدیریت شهری« 
به میزبانی این کلانشهر  امروز خبر 

داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فرهنگی  سازمان  عمومی  روابط   از 
چوبینی  محمدعلی  شیراز،  شهرداری 
اینکه  بیان  با  و  خبر  این  اعلام  با 
شیراز  تخصصی  فرهنگسراهای 
انجام  مسیرِ  در  را  جدی  برنامه های 
خود  ویژه  وظایف  و  مأموریت ها 
از سر گرفته اند، گفت: فرهنگسرای 
یکی  کسب  با  امسال  شیراز  نجوم 
نجوم  ملی  هفته  برگزیده  عناوین  از 
انجمن نجوم  در کشور، به عضویت 
ایران در آمد که در راستای آن، این 
رویداد ملی را با همکاری این انجمن 

برگزار می کند.
علوم  از  یکی  نجوم  داد:  ادامه  وی 
که  است  عمومی  عرصه  در  جذاب 
در طول تاریخ برای مردمان جذابیت 
نجوم  که  است  داشته  ویژه ای 
آماتوری برای اقناع این نیاز عمومی 

نقش مهمی ایفا می کنند. 
اجتماعی و  رئیس سازمان فرهنگی، 
ورزشی شهرداری شیراز با تأکید بر 
در  فعال  نجومی  »گروه های  اینکه 
همواره  شهری  مدیریت  با  کشور 
روابط  این  که  داشته اند  تعامل 
مواجه  هم  چالش هایی  با  گاه  البته 
نشست  کرد:  خاطرنشان  می شود«، 

تخصصی »نجوم و مدیریت شهری« 
گردهمایی  برنامه های  از  یکی  که 
فعالان نجوم آماتوری ایران است، به 
دنبال طرح مسئله و بیان فرصت ها و 
چالش های این تعامل مهم و دوسویه 

خواهد بود.
چوبینی افزود: نقش نجوم در توسعه 
نمادهای  و  فضاها  گردشگری، 
ایفای  لزوم  همچنین  و  شهری 
آلودگی  کنترل  در  شهرداری ها 
سخنرانی  با  نشست  این  در  نوری 
نجوم  و  شهری  مدیریت  متخصصان 

آماتوری مطرح و بررسی می شود.
شهردار  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
شیراز با بیان اینکه این نشست صبح 
از  شیراز  میزبانی  با  اسفند   ۱۵ روز 
نجومی  گروه های  از  نفر   ۴0 حدود 
سراسر کشور و جمعی از علاقه مندان 
می شود،  برگزار  شیراز  در  نجوم  به 
پانزدهم  روز  عصر  شد:  یادآور 
اسفند   ۱۶ چهارشنبه  صبح  و  اسفند 
نیز فعالان نجوم آماتوری با هدایت 
مباحث  به  ایران  نجوم  انجمن 
درخصوص  نظر  تبادل  و  تخصصی 
نجوم  ترویج  و  توسعه  راهکارهای 

آماتوری خواهند پرداخت.
چوبینی گفت: در آیین افتتاحیه این 
یکی  بزرگداشت  پوستر  از  نشست 
که  نیز  شیراز  جهانی  چهره های  از 
قرار است سال آینده توسط سازمان 
شهرداری  اجتماعی  و  فرهنگی 
 شیراز برگزار شود، رونمایی خواهد 

شد.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز از ساخت و سازهای غیرمجاز به عنوان 
یکی از اصلی ترین دغدغه های منطقه نام برد و خواستار تمرکز برای حل 

معضل باغ شهرها بر اساس قانون و موارد حقوقی شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه ۱0 
مثبت  نگاه  از  تقدیر  با  خدمت  میز  حاشیه   در  کمالی  ابراهیم  شیراز 
شهردار کلانشهر شیراز نسبت به برپایی میزهای خدمت گفت: یکی از 
مهمترین ویژگی های میزهای خدمت این است که تمامی تلاش خود 
را بکار می گیریم تا تصمیم سازی ها به سمت و سوی مردم با رعایت 

ضوابط قانونی تمایل داشته باشند.
او با اعلام این خبر که میزهای خدمت در محلات تسری خواهد یافت، 
اظهار داشت: منطقه ۱0 کلانشهر شیراز در زمره مناطق پهناور و نوپایی 
قرار می گیرد که با مشکلات عدیده و انباشته ای روبرو است و برای حل 

آنها باید حمایت های بیشتری از این منطقه صورت گیرد.
با  منطقه ۱0 که  پرسنل شهرداری  و  سبزیان  عملکرد  از  تقدیر  با  وی 
تلاش جهادی در حال خدمت به شهر و شهروندان هستند، اظهار داشت: 
در بسیاری از مناطق و شهرک های منطقه ۱0 دارای فضاها و محیط های 
دارای  انجام شده  منطقه  این  به  الحاقاتی که  اما  مناسبی هستیم؛  شهری 
زیرساخت های مناسبی نیستند و باید حجم سرمایه گذاری دوچندانی در 

آنها صورت گیرد.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز در بخش دیگری از سخنانش از ساخت 
و سازهای غیرمجاز به عنوان یکی از اصلی ترین دغدغه های منطقه نام 
قانون و  اساس  بر  باغ شهرها  برای حل معضل  تمرکز  برد و خواستار 

موارد حقوقی شد.
پشت  سازی  تصمیم  گفت:  شیراز  شهرداری  اقتصادی  و  مالی  معاون 
میزهای  در  دلیل  همین  به  و  ندارد  شکست  جز  نتیجه ای  بسته  درهای 
به  مؤثر  و  مطلوب  خدمات  ارائه  برای  لازم  جمع بندی های  به  خدمت 

شهروندان می رسیم.
حضور  داشت:  اظهار  خدمت  میز  این  حاشیه  در  اسماعیلی  حمیدرضا 
مدیریت شهری  با  ارتباط شهروندان  تقویت  میزهای خدمت سبب  در 

می شود.
ارتقا  و  شهر  مشکلات  پایه حل  بر  شهرداری  تمرکز  اینکه  بیان  با  او 
کیفیت زندگی شهروندان استوار است، افزود: عموم جامعه و پیمانکاران 
مواردی را در حوزه های در حوزه های املاک، درآمد، مالی و اقتصادی 
مطرح می کنند که بر اساس توان و امکاناتی که در اختیار داریم تمامی 

تلاش خود را برای حل مشکلات بکار می گیریم.
ارزنده  را  خدمت  میزهای  برگزاری  دستاورد  شیراز  شهردار  معاون 
توصیف کرد و افزود: برخی از مطالبات شهروندان به صورت لحظه ای 
قرار  رسیدگی  کار  دستور  در  دیگر  شماری  و  است  شدن  حل  قابل 

می گیرند.
به گفته اسماعیلی، منطقه ۱0 کلانشهر شیراز بر محور توسعه واقع شده و 

نقش ارزنده ای در ترسیم آینده کلانشهر شیراز دارد.
ارائه  راستای  در  را  شیراز  شهرداری   ۱0 منطقه  کارکنان  تلاش های  او 
خدمات به شهروندان ستود و اظهار داشت: این منطقه پهناور از کلانشهر 
شهری،  خدمات  عمرانی،  عرصه های  در  خوبی  پیشرفت های  شیراز 
آینده  نویدبخش  که  داشته  غیره  و  سبز  فضای  گسترش  زیباسازی، 

درخشانی است.
واسطه  به  رجوع  ارباب  تکریم  از  شیراز  کلانشهر   ۱0 منطقه  شهردار 

رسیدگی به مشکلات شهروندان در چارچوب های قانونی خبر داد.
 شهرام سبزیان فرد در حاشیه میز خدمت با تاکید بر این موضوع که 
ارتباط مستقیم با شهروندان فهیم شیراز به صورت پیوسته در دستور کار 
شهرداری منطقه ۱0 قرار دارد، اظهار داشت: ملاقات های مردمی نقش 
تمامی  اساس  این  بر  و  دارد  ارتقا رضایتمندی شهروندان  در  ارزنده ای 
بخش های شهرداری منطقه ۱0 رسالت پاسخگویی به مطالبات شهروندان 

را در اولویت قرار داده اند.
او از همراهی  کمالی، ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه ۱0 به 
قانونی  چارچوب های  در  مردم  مشکلات  افزود: حل  و  یاد کرد  نیکی 

مهمترین دستاورد برگزاری میزهای خدمت است.
با تاکید بر این موضوع که تمرکز بر مردم محوری است، اظهار  وی 
واسطه های  حذف  شاهد  خدمت  میزهای  برگزاری  پرتو  در  داشت: 
شهری  ارشد  مدیران  با  راحتی  به  شهروندان  عموم  و  هستیم  نامشروع 

دسترسی داشته و مشکلات خود را در میان می گذارند.
شهردار منطقه ۱0 کلانشهر شیراز در بخش دیگری از سخنانش افزود: 
در یکسال اخیر حجم فعالیت های حوزه های عمرانی و خدمات شهری با 

رشد چشمگیری مواجه شده است.
سبزیان فرد خاطرنشان کرد: در سنوات اخیر بسیاری از زیرساخت های 
دنبال  به  یافته و همچنان  منطقه ۱0 گسترش  ضروری در شهرک های 

محرومیت زدایی در مناطق کم برخوردار هستیم.
بودجه خدمات شهری  از  از 90 درصد  بیش  مقام مسئول  این  به گفته 
کلانشهر  شهردار  حمایت  با  و  شده  جذب  شیراز  شهرداری   ۱0 منطقه 
ارتقا کیفیت زندگی  شیراز و پشتیبانی های شورای اسلامی شهر شاهد 

شهروندان در این منطقه مهم و پهناور از کلانشهر شیراز هستیم.

ناظر شورای اسلامی شهر شیراز  در منطقه ۱۰:

سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز:

قرعه کشی مرحله دوم جشنواره بازیافت 
محلات انجام شد

پسماند  مدیریت  سازمان  سرپرست 
نتایج  گفت:  شیراز  شهرداری 
قرعه کشی جشنواره بازیافت محلات 
جشنواره  پنجمین  حاشیه  در  که 
برگزاری  حال  در  بازیافت  بزرگ 

است، اعلام شد.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از 
آموزش شهروندی  و  ارتباطات  امور 
شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان 
هدف  خوشبخت   اله  روح  شیراز 
بازیافت  جشنواره های  برگزاری  از 
مبدأ  از  تفکیک  فرهنگ  ترویج  را 
جداسازی  به  شهروندان  تشویق  و 
پسماندهای تر و خشک عنوان کرد 
پسماند  بهینه  مدیریت  داد:  ادامه  و 
در  و  می شود  شروع  تولید  مبدأ  از 
شهرداری  با  شهروندان  که  صورتی 
نتایج  به  می توان  باشند،  همراه 
چشمگیری در زمینه کاهش تولید و 

کاهش دفن پسماند دست یافت.
اگر هر شهروند  او خاطرنشان کرد: 
چند  هر  مسئولانه  اقدام  شیرازی 
زیست  محیط  حفظ  برای  کوچک 
مدیریت  در  می تواند  دهد؛  انجام 

پسماند شهری تأثیرگذار باشد.
بازیافت  جشنواره  افزود:  خوشبخت 
ماهانه محلات ویژه زمستان در کنار 
حال  در  بازیافت  جشنواره  پنجمین 

راستا  همین  در  و  است  برگزاری 
و  انجام  قرعه کشی  مرحله  دومین 

اسامی برندگان اعلام شده است.
پسماند  مدیریت  سازمان  سرپرست 
می توانند  شهروندان  گفت:  ادامه  در 
همچنین  و  خشک  پسماندهای 
خشکاله یا همان پسماندهای خشک 
از دورریزهای سبزی و  شده حاصل 
اطلاع  فعال  ایستگاه   ۶3 به  را  میوه 
رسانی و تبادل مواد بازیافتی در سطح 
عصر  و  صبح  روزه  همه  که  شهر 
آماده تحویل مواد بازیافتی و خشکاله 
قرعه کشی  در  و  داده  تحویل  هستند 
اسفند ماه و همچنین پنجمین جشنواره 

بزرگ بازیافت شرکت کنند.
به گزارش امور ارتباطات و آموزش 
پسماند،  مدیریت  سازمان  شهروندی 
ماه  بهمن  جشنواره  برندگان  اسامی 
پسماند  مدیریت  سازمان  سایت  در 
به نشانی )WASTE.SHIRAZ.IR( قابل 

مشاهده است.

شعبه 2۶ دادگاه انقلاب اسلامی به ریاست قاضی افشاری، نخستین جلسه 
رسیدگی به اتهامات امیرحسین مقصودلو را با حضور مادر و خواهرش 

برگزار کرد. 
رویداد 2۴ ایسنا نوشت: به گفته نماینده دادستان، امیرحسین مقصودلو 
ملقب به امیر تتلو در سال های ۸۶، 92 و 9۵ در داخل کشور دستگیر 
شده است، در سال 9۷ کشور را به مقصد گرجستان ترک و در سال 9۸ 

به کشور ترکیه مهاجرت کرده است.
با  و  منتقل  ایران  مرز  به  ترکیه  پلیس  توسط  سال جاری  آذر  در  وی 
قرائت  از  پس  شد.  دستگیر  قضایی  حکم  و  گرفته  هماهنگی صورت 
کیفرخواست از سوی نماینده دادستان، قاضی اعلام کرد به منظور کسب 
آمادگی متهم و وکیل، ختم جلسه دادگاه را اعلام می کنیم و زمان جلسه 

آینده متعاقباً اعلام می شود.


